
BAyıNDıR’da her yıl
geleneksel olarak
düzenlenen
Uluslararası
Bayındır Çiçek
Festivali’nde yine

renkli görüntüler
vardı. İzmir
Büyükşehir Belediye

Başkanı Dr. Cemil
Tugay sektörün

önemine
dikkat çekti.

n sayfa 8’de

İZMİR  Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın
katılımcı belediyecilik

anlayışıyla İzmirlilerin
kamusal alanlardan daha
nitelikli ve daha güvenli
faydalanabilmeleri için
başlattığı Güzel İzmir
Hareketi sürüyor.
n sayfa 6’DA

hareketi büyüyor

Bayındır’da Rengarenk festival

hEdEfLERİMİZE uLAştıK
MUĞLA Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet
Aras, birinci yıl sunumunda ülkemizde yaşanan
tüm gelişmelere rağmen hedeflerinden hiç
sapmadıklarını söyledi. Başkan Aras; “Göreve
başladığımız andan itibaren Muğla’mız için büyük
düşünmemiz gerekiyordu ve öyle yaptık. 1 yılda
koyduğumuz hedeflere ulaştık. Yaklaşık 10 milyar
TL olan bütçemizi 24 Milyara çıkardık. Yatırım
bütçemizi yüzde 30 arttırdık. Belediyemizin Sosyal
Güvenlik Kurumu’na borcu yok” dedi.

dış İLİşKİLER GÜçLENdİ
SOSyAL yardımların yüzde 170 artırıldığını dile
getiren Başkan Aras, “Sosyal yardımlarımızı yüzde
170 arttırdık. Dış İlişkiler Dairemiz ile uluslararası
ilişkilerimizi güçlendirdik. Turizm kentiyiz, bir
yılda önemli adımlar attık. Örneğin Fransa’da
Okyanus Konferansında Muğla’yı tanıttık. Ayrıca
Okyanus Konferansının ön toplantısı Muğla’mızda
yapılacak. Kadın Aile Dairemizi kurduk ve
toplumsal eşitlik konusunda önemli çalışmalar
yapıyoruz” İfadelerini kullandı. n sayfa 4’te

Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras, görevdeki 1 yılını
değerlendirdi. Başkan Aras, “Yaklaşık 10 milyar TL olan bütçemizi 24 Milyara çıkardık” diye konuştu

KONAK

Çocuklar 
teknolojiyle
buluştu
KONAK Belediyesi, Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu’nun
hedeflediği ‘Adil Kent, Eşit
Yurttaş’ ilkesinden hareketle,
özellikle çocukların eşit şartlarda
eğitim kaynaklarından
yararlanabilmesi için
çalışmalarına devam ediyor. Bu
kapsamda son olarak
Beştepeler Sosyal Tesisleri’nde,
çocuklara yönelik kurslara
katılan 20 öğrenci, Kontak
Yenilikçi Öğrenme Merkezi’ni
ziyaret etti. n sayfa 7’de

Karşıyaka’da
çocuklara çevre
bilinci aşılandı

KARşıyAKA Belediyesi
tarafından başlatılan

ödüllü bitkisel atık yağ
toplama kampanyasında
mart ayının kazananı belli

oldu. n sayfa 7’de

BUCA Belediye Başkanı Mimar
Görkem Duman, ilçedeki üçüncü Kent
Lokantası’nı binlerce öğrencinin
öğrenim gördüğü Dokuz Eylül
Üniversitesi Tınaztepe Yerleşkesi’nin
tam karşısında hizmete açtı. Tarık Akan
Gençlik Merkezi’nin zemin katında yer
alan lokantanın açılış törenine Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman,
siyasiler ve halk katıldı. n sayfa 2’de

Buca’nın üçüncü Kent
Lokantası açıldı

Manisa’ya dev yatırım
MANİSA Büyükşehir Belediyesi’nin en büyük
yatırımlarından olacak dev altyapı projesinin
ihalesi gerçekleştirildi. Muradiye
Mahallesi’nde yapılacak altyapı yatırımı için
büyük adım atıldı.  n sayfa 6’da

İZMİR Büyükşehir
Belediyesi bünyesindeki
İZDENİZ AŞ uluslararası
seferlerine yenilerini
ekliyor. İzmir- Midilli
seferlerine bu yıl Çeşme-
Sakız seferlerini de ekleyen
İZDENİZ, İDO iş birliği ile
17 Mayıs’ta Seferihisar-
Samos seferlerine de
başlıyor. n sayfa 8’de

SeferhiSar SamoS
seferleri başlıyor

Muğla için
büyük düşündük
Muğla için
büyük düşündük
Muğla için
büyük düşündük
Muğla için
büyük düşündük
Muğla için
büyük düşündük
Muğla için hep
büyük düşündük
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buca’da dayanışmanın
sembolü haline gelen kent
lokantalarının üçüncüsü dokuz
eylül üniversitesi Tınaztepe
Yerleşkesi’nin hemen karşısında
hizmete açıldı. Tarık akan Gençlik
Merkezi’nin zemin katında yer
alan lokantanın açılış törenine
buca belediye başkanı Görkem
duman, Cumhuriyet halk Partisi
(ChP) İzmir Milletvekili Murat
bakan, ChP İzmir İl başkanı
Şenol aslanoğlu, ChP il ve ilçe
yönetim kurulu üyeleri, buca
belediyesi meclis üyeleri,
muhtarlar, vatandaşlar ve
öğrenciler katıldı. 

Büyük yoksulluk var
üçüncü Kent lokantası’nın

buca’ya hayırlı olmasını dileyen
İzmir Milletvekili Murat bakan,
“daha önce hiç yaşamadığımız bir
yoksulluk var ülkede. bu koşullar
içerisinde bizim yerel
yönetimlerimiz üretmeye çalışıyor.
bu derin yoksulluğa bir nebze
olsun çare olabilecek bir kap
yemek yiyebileceği, bir tas çorba
içebileceği bu kent lokantaları bir
sosyal belediyecilik örneği. Onun
için çok kıymetli. biz iktidarla
mücadele ederken diğer taraftan da
yerel yönetimlerimiz üretecek, kent
lokantaları açacak, kreşler
açacak… halkın o derin
yoksulluğuna derman olmaya
çalışacak. biz ancak üreterek var
olabiliriz. Genç, mimar ve üretken
bir belediye başkanımız var.
üçüncü Kent lokantamız hayırlı
olsun” diye konuştu. 

Sorunları biliyoruz
buca belediye başkanı

Görkem duman, öğrencilerin
yaşadıkları zorlukların farkında

olduklarını, bu nedenle üçüncü
Kent lokantası’nı üniversiteye
yakın bir noktada
konumlandırdıklarını ifade ederek,
şunları söyledi:

“İstanbul büyükşehir belediye
başkanımız Sayın ekrem
İmamoğlu’nun İstanbul’da
başlattığı ve tüm Türkiye’ye
yayılan, vatandaşlarımızın zorlu
ekonomik koşullar altında uygun
fiyatlarla karnını doyurabildiği bu
halkçı lokanta sisteminin ne kadar
önemli olduğunu ilçemizde daha

önce açtığımız iki lokantamızda
gördük. bugün de Kent
lokantası'nın üçüncüsünü,
Tınaztepe Kampüsü'nün karşısında
üniversite öğrencilerinin yoğun
olduğu Tarık akan Gençlik
Merkezi’mizin alt katında hizmete
açıyoruz. Öğrencilerimizin
yaşadığı zorlukların farkındayız.
Özellikle şehir dışından ilçemize
gelen öğrenciler, çok büyük
ekonomik zorluklar yaşıyorlar.
Yüksek fiyatlar nedeniyle sağlıklı
ve temiz gıdaya ulaşmakta güçlük

çekiyorlar. ailelerin ‘çocuklarım
gurbette nasıl besleniyor’ diye
dertlendiğini çok çok iyi anlıyoruz.
bunun az da olsa önüne
geçebilmek için ilçemizde
açtığımız lokantamızda, besleyici
yemeklerin çıkmasına öncelik
veriyoruz.” 

Memnun değiliz
birilerinin küçümsediği kent

lokantalarına olan talebin, halkın
gerçek gündemini tüm Türkiye'ye
gösterdiğine dikkat çeken başkan
duman, “elbette, böyle
ihtiyaçların ve sıkıntıların
varlığından hiç memnun değiliz.
ancak, ekonomik kriz döneminde,
derin yoksullukla mücadele
ederken hemşerilerimize ve
öğrencilerimize umut olabilmek,
ihtiyaçlarını bir nebze olsun
karşılayabilmek bizim için büyük
bir mutluluk kaynağı. Cumhuriyet
halk Partili belediyelerin yurdun
geneline yaydığı kent lokantaları,
kent yoksulluğuna karşı atılmış çok
önemli bir adımdır” şeklinde
konuştu.

Üçüncü Kent 
Lokantası açıldı

Türkiye’de artan enflasyon ve
derinleşen yoksulluk karşısında
milyonlarca vatandaş temel gıdaya
ulaşmakta dahi zorlanırken,
Güzelbahçe belediyesi, dikkat
çeken bir uygulamayı hayata
geçirdi. belediye bünyesinde
“dayanışma Mutfağı” adıyla
hizmete başlayan aşevi ile her gün
yalnız yaşayan yaşlılar ve ihtiyaç
sahibi ailelere sıcak yemek
ulaştırılıyor. aşevinde öğrencilere
de ücretsiz yemek veriliyor.

hasta vatandaşlara da yardım
eli uzatan projeye ilişkin konuşan
Güzelbahçe belediye başkanı
Mustafa Günay, siyaseti bırakarak

hizmete odaklandıklarını belirtti. 
ekonomik koşullar nedeniyle

birçok vatandaşın gıdaya
ulaşmada dahi güçlük çektiğini
ifade eden Günay, şunları söyledi:
“belediye olarak her gün 120 tane
yalnız yaşayan 60 yaş üstündeki
ailelere ve ihtiyaç sahibi olan
ailelerin evlerine yemek
götürüyoruz. ekonomik şartlar
gerçekten zor. ayrıca burada bir
etüt merkezimiz var. çocuklarımız
da saat 15.00’te okuldan
çıkıyorlar. buraya gelip
yemeklerini yiyorlar. Sonra etüt
merkezinde ücretsiz olarak
üniversiteye hazırlıyorlar.” 

Güzelbahçe’den
mutfak dayanışması

Kemalpaşa’da tarım arazisi üzerinde
bulunan ve yıkım kararı alınan kaçak
yapıların yıkımı gerçekleşiyor. Vişneli
Mahallesi'nde mevzuata aykırı biçimde inşa
edilen ve hakkında yıkım kararı verilen 34
kaçak yapının yıkımı yapıldı. Kemalpaşa
Belediyesi ekipleri  çalışmaları yaparken
jandarma ekipleri güvenlik önlemi aldı.
Mevzuata aykırı biçimde kooperatif veya
paylı mülkiyet adı altındaki hobi bahçelerinin
yıkım çalışmalarının tarım alanlarının
korunması ve kaçak yapılaşmanın önüne
geçilmesi amacıyla süreceği öğrenildi. 

Kemalpaşa’da
kaçağa geçit yok

Buca Belediye Başkanı Mimar Görkem Duman, ilçedeki üçüncü Kent Lokantası’nı binlerce öğrencinin
öğrenimini sürdürdüğü Dokuz Eylül Üniversitesi Tınaztepe Yerleşkesi’nin tam karşısında hizmete açtı 

Dr. Ergün Demir kimdir?

Narlıdere Dr. Ergün
Demir’i unutmadı

İzmir Tabip Odası Üyesi ve eski SES İzmir
Şube Başkanı Dr. Ergün Demir’in adı
Narlıdere’de bir parkta yaşayacak. Belediye
Başkanı Erman Uzun, “Sağlık emekçilerinin
sesi Dr. Ergün Demir’in adını ve anısını
Narlıdere’mizde yaşatacağız” dedi

Narlıdere Belediyesi, 11 Ekim 2023’te
hayatını kaybeden İzmir Tabip Odası Üyesi ve
eski Sağlık Emekçileri Sendikası (SES) İzmir
Şube Başkanı Dr. Ergün Demir’in adını
Narlıdere’de yaşatacak. Türkiye'de sağlık
hakkı mücadelesinin öncü isimlerinden olan
Dr. Ergün Demir’in adı, Çatalkaya Mahallesi
Çilek Sokak’ta projelendirilecek parka
verilecek. Narlıdere Belediye Başkanı Erman
Uzun, Dr. Ergün Demir’in toplum sağlığı ve
sağlık emekçilerinin hakları için verdiği
mücadele ile hatırlanacağını ifade ederek,
“Dr. Ergün Demir, yalnızca bir doktor değil,
aynı zamanda adaletin, eşitliğin ve insan
onurunun savunucusuydu. Meslek hayatı
boyunca halkın ücretsiz ve nitelikli sağlık
hizmetlerine erişimi için mücadele eden,
sağlık emekçilerinin sesi olmuş Dr. Ergün
Demir’in adını ve anısını projelendirme
çalışmalarının tamamlanmasının ardından
Narlıdere’mizde yaşatacağız. Bu vesileyle Dr.
Ergün Demir’i bir kez daha saygı ve sevgiyle
anıyorum” diye konuştu.   Dr. Ergün Demir’in
adının, Narlıdere’de yaşatılması için 2025
Şubat Ayı Olağan Meclis Toplantısı’nda karar
alınmış, konuyla ilgili gerekli yazışmaların
tamamlanması beklenmişti. Gerekli
yazışmaların tamamlanmasıyla Çatalkaya
Mahallesi Çilek Sokak’ta yapılacak parkın
projelendirilme aşamasına geçildi. 

1964 yılında Elazığ'da doğan Dr. Ergün
Demir, Dicle Üniversitesi Tıp Fakültesi’nden
mezun oldu. Uzun yıllar İzmir’de hekimlik
yapan Demir, 2002-
2011 yılları arasında
Sağlık ve Sosyal
Hizmet Emekçileri
Sendikası (SES) İzmir
Şube Başkanlığı
görevini yürüttü. Aynı
zamanda İzmir Tabip
Odası üyesi olan
Demir, halkın sağlık
hakkı, sağlık
hizmetlerine erişimi ve sağlık çalışanlarının
özlük hakları için mücadele etti. Kamuoyunu
bilgilendiren yazılarıyla da tanınan Dr. Demir,
11 Ekim 2023’te geçirdiği kalp krizi sonucu
hayatını kaybetmişti.

Şehzadeler’de bebek
bakım kabinleri açıldı 

Şehzadeler Belediyesi, şehirdeki
annelerin ve bebeklerinin ihtiyaçlarını göz
önünde bulundurarak, modern ve hijyenik
bebek bakım kabinleri projesini hayata
geçirdi. Bu kabinler, annelerin bebeklerini
emzirmeleri, altlarını değiştirmeleri ve
dinlenmeleri için özel olarak tasarlandı.
Bebek bakım kabinleri şehirde sirkülasyonun
yoğun olduğu, Bülent Koşmaz Parkı
(Hükümet binası karşısı), Ulupark Parkı
(Kızılay Kan Verme Merkezi yanı) ve Kafe Sera
içine monte edildi.

Şehzadeler Belediye Başkanı Gülşah
Durbay, projeyle ilgili yaptığı açıklamada,
"Annelerimizin ve bebeklerimizin şehir
hayatında karşılaştıkları zorlukları en aza
indirmek için çalışıyoruz. Bebek bakım
kabinlerimiz, onların ihtiyaçlarını karşılamak
ve yaşam kalitelerini artırmak adına önemli
bir adım. Şehzadeler Belediyesi olarak, her
zaman vatandaşlarımızın yanında olmaya
devam edeceğiz" dedi. 

Şehzadeler Belediyesi tarafından
hizmete sunulan Bebek Bakım Kabinlerinden
yararlanmak isteyen ebeveynler, kabin
kapısının önündeki zile basarak giriş
talebinde bulunur. Şehzadeler Belediyesi
Çözüm Merkezindeki görevli, sinyal üzerine
kabin kapısını uzaktan açar. Ebeveyn,
bebeğinin bakımını tamamladıktan sonra
kapıyı kapatarak kabinden ayrılır. Bebek
Bakım Kabinleri, her gün 08.30–21.00
saatleri arasında hizmet vermektedir.
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Başkan Aslanoğlu’ndan övgü
CHP İzmir İl Başkanı Şenol

Aslanoğlu da, Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman ile gurur
duyduğunu ifade ederek, "Birçok
genç belediye başkanımız bu dönem
görev aldılar. Her biri birbirinden
başarılı çalışmalar yapıyorlar. Ben
onunla birlikte il yönetiminde görev
yapmaktan da keyif almıştım.
Belediye başkanlığı döneminde de
gurur duyuyorum. Bu bir yılda
birçok çalışmaya imza attı. Buca,

İzmir'in kıymetli bir bölgesi...  Bu-
rada yapılaşmaların düzen
içerisinde olmasını sağlayacak bir
başkanımızın olması bizi mutlu
ediyor. Kent lokantaları Cumhur-
başkanı adayımız Ekrem
İmamoğlu'nun ülkemize armağan
ettiği projelerden biri. Bu kadar zor-
luk yaşanan dönemde, vatan-
daşlarımıza bir nebze olsun destek
olabilen çok önemli dayanışma pro-
jelerinden biri" dedi.
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İzmir’de 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü,
coşkulu kutlamalara sahne oldu. Gündoğdu
Meydanı’nda bir araya gelen işçiler, sivil
toplum kuruluşları ve vatandaşlar, ellerindeki
pankartlarla alanı doldurdu. Kutlamalara
Karabağlar Belediye Başkanı Helil Kınay da
katıldı. Kınay, CHP Karabağlar İlçe Başkanı
Volkan Gürboğa, ilçe yöneticileri ve partililerle
birlikte Lozan Meydanı’ndan kortej eşliğinde
yürüyerek Gündoğdu Meydanı’na ulaştı ve
emekçileri selamladı. 

Emekten, adaletten ve
haktan yana olacağız”

Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet
Akın, 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü’nde
işçi sendikaları öncülüğünde başlayan yürüyüş
ve Kuvayı Milliye Meydanı’ndaki kutlama
programlarında emekçilerle bir araya geldi. 1
Mayıs Emek ve Dayanışma Günü, Balıkesir’de
her yıl olduğu gibi 1 Mayıs korteji ve ardından
Kuvayı Milliye Meydanı’ndaki programla
kutlandı. Herkesle tek tek selamlaşan Başkan
Akın, “Emek varsa, biz varız. İşçimizin,
emekçimizin daima yanındayız” dedi.

İşçimizin, emekçimizin
daima yanındayız 

1 Mayıs sömürüye
karşı bir duruştur

Uşak Belediye Başkanı Özkan
Yalım, 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü dolayısıyla bir
mesaj yayımladı.
Başkan Yalım mesajında;
“Bugün, emeğin, alın terinin ve
mücadele ruhunun günü. İşçi
sınıfının, toplumsal eşitlik ve
adalet mücadelesinin yılmaz
neferlerinin günüdür. 1 Mayıs,
sadece işçilerin haklarının
savunulduğu bir gün değil, aynı
zamanda her türlü sömürüye
karşı duruşun, eşitlikçi bir
toplumun inşa edilmesi için
verdiğimiz mücadelenin
simgesidir. İşçilerin emeğiyle
yükselen toplumlar, sadece
ekonomik olarak değil, sosyal
anlamda da daha güçlü ve daha
adil bir yapıya kavuşur. Hep
birlikte, daha iyi yaşam koşulları,
daha fazla hak ve daha fazla
özgürlük için el birliğiyle
çalışacağız. Bu duygu ve
düşüncelerle; tüm işçi ve emekçi
kardeşlerimin 1 Mayıs İşçi
Bayramı&#39;nı kutluyor, onların
mücadelesinin her zaman
yanında olacağımı bir kez daha
vurguluyorum. Hep birlikte,
emeğiyle kazanmış, özgürlüğüyle
büyümüş bir toplum için
mücadelemizi sürdüreceği” dedi.

Onur ve mücadele 
ile yazılmış  tarihtir 

Kemalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen, 1 Mayıs Emek
ve Dayanışma Günü dolayısıyla
bir mesaj yayımladı Başkan
Türkmen mesajında şu ifadelere
yer verdi: “1 Mayıs, takvim
yapraklarında sadece bir gün
değil, onurla, mücadeleyle ve
dayanışmayla yazılmış bir tarihin
adıdır. Bugün güvenceli iş, adil
ücret, insanca yaşam ve
özgürlükler için verilen
mücadelenin sesinin daha da gür
çıktığı bir gündür. Bizler
Kemalpaşa’da bu sesi duyan, bu
mücadelenin yanında saf tutan bir
belediyecilik anlayışıyla
çalışıyoruz. Emeğin kutsallığını
bilerek, belediyemizde görev
yapan her bir çalışma
arkadaşımızın hakkını
gözetiyoruz. Aynı zamanda,
ilçemizde sanayiden tarıma,
lojistikten, hizmet sektörüne
birçok alanda üreten, alın teri
döken vatandaşlarımızın yanında
durmaya, onlarla omuz omuza
yürümeye devam ediyoruz. Bu
duygu ve düşüncelerle, hayatı
emeğiyle güzelleştiren tüm
emekçilerimizin 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü’nü kutluyor,
daha eşit, daha adil bir Türkiye
özlemiyle, yaşasın emek, yaşasın
dayanışma, yaşasın 1 Mayıs
diyorum.’’
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Özgür yarınlar için mücadele edeceğiz
1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü
kapsamında Çeşme’de yürüyüş düzenlendi.
Mehmetçik Parkı’ndan başlayarak Çeşme
Cumhuriyet Meydanı’nda son bulan yürüyüşte,
sendika temsilcileri, sivil toplum kuruluşları ve
işçiler, “Hak, hukuk, adalet”, “Birleşe birleşe
kazanacağız” sloganları attı. 
Cumhuriyet Meydanı’nda saygı duruşu ve
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla devam eden
etkinlikte, Çeşme Belediye Başkanı Lal
Denizli’nin yanı sıra  sendika temsilcileri katıldı.
Başkan Denizli, burada yaptığı konuşmada
şunları kaydetti:

“Geçmişte 1 Mayıs’ta insanları göz göre göre
katlettikleri darbe yıllarından, bugün 1 Mayıs
alanlarının keyfi bir şekilde sayfa sayfa,
kapatılan sokakların yapılacak kutlamalardan
önce duyurulduğu bir ülke oldu Türkiye.
Demokrasi isterken, adaletin olmadığı, gelir
adaletinin olmadığı, eşitliğin, hakkın olmadığı bir
ülkeye dönüştürülmüştür Türkiye. İşte bizler her
alanda, bulunduğumuz her makamda, dün de
bugün de yarın da ülkenin özgür yarınları için
mücadele etmeye devam edeceğiz. Bizler dün
de 1 Mayıs alanlarındaydık. Yarın da 1 Mayıs
alanlarında olacağız.”



Kıyı Ege Belediyeler Birliği
Nisan Ayı Encümen Toplantısı,
Bornova Belediyesi'nin ev
sahipliğinde tarihi Dramalılar
Köşkü'nde gerçekleştirildi.
Toplantıya katılan Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı ve
Kıyı Ege Belediyeler Birliği
Başkanı Ahmet Aras ile birlikte pek
çok ilçe belediye başkanı ve birlik
mesajları verdi. Birlik Başkanı
Ahmet Aras, İstanbul’da yaşanan
son depreme değinerek, tüm
yurttaşlara geçmiş olsun dileklerini
iletti. Ege Bölgesi'nin de bir deprem
bölgesi olduğuna dikkat çeken
Aras, "Bu bilinçle önlemlerimizi
alıyor, çalışmalarımızı
sürdürüyoruz" dedi.

Aras, sözlerine şöyle devam
etti: “Kıyı Ege Bölgesi’nin
sorunlarını ele alıyor ve ortak
çözümler üretmek için dayanışma
içinde hareket ediyoruz. Afetlere
karşı dirençli kentler oluşturmak,
demokrasiye ve halk iradesine sahip

çıkmak, özgür basını savunmak,
çevreyi ve hayvan haklarını
koruyarak sürdürülebilir çözümler
geliştirmek için çalışmaya,
üzerimize düşen sorumluluğu en iyi
şekilde yerine getirmeye devam
edeceğiz. Kıyı Ege Belediyeleri
olarak, ortak akıl ve bilimsel
yöntemlerle kentlerimizi geleceğe
hazırlıyoruz. Halkımızın refahı ve
bölgemizin gelişimi için birlikte
üretmeye, birlikte çözüm bulmaya
devam edeceğiz.”

Ayrıca Aras,  yaşanan
ekonomik zorlukların belediyeleri
etkilediğini vurgulayarak vergi ve
SGK yapılandırmalarına yönelik
çözüm talep etti. Haksız
tutuklamalara da değinen Aras,
"Belediye başkanlarından
gazetecilere, öğrencilere kadar
adaletsiz tutuklamaların son
bulmasını istiyoruz" dedi. Bornova
Belediyesi’ne ve Başkan Ömer
Eşki’ye misafirperverlikleri için
teşekkür etti.

Bodrum Belediyesi tarafından ortaokul ve lise
son sınıf öğrencilerine yönelik düzenlenen “Sınav
Kaygısı” konulu Psikoeğitim Seminerleri bu hafta
sonu, Turgutreis bölgesinden başladı

Bodrum Belediyesi tarafından ortaokul ve lise
son sınıf öğrencileri için sınav öncesi, klinik
psikolog sunumuyla “Sınav Kaygısı” konulu
psikoeğitim seminerleri düzenleniyor. Bodrum İlçe
Milli Eğitim Müdürlüğünün destekleriyle
Bahçelievler Mahalle Muhtarı Fatma Akalan ve
Turgutreis Mahalle Muhtarı Hasan Gökhan
Satılmış’ın talebiyle seminerlerin ilk etabı
Bodrum’un Turgutreis Mahallesi bölgesinde eğitim
gören ortaokul ve lise son sınıf öğrencilerine
yönelik planlandı.  

Bodrum Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri
Müdürlüğü tarafından Turgutreis’teki ortaokul son
sınıf öğrencileri için organize edilen ilk seminer,
Bodrum Belediyesi Şevket Sabancı Kültür ve Sanat
Merkezinde gerçekleşti. 

Müdürlükte görevli Klinik Psikolog Meryem

Seray İlter tarafından verilen seminerde; stres,
stresin etkileri, stresle baş etme yöntemleri,
rahatlama teknikleri, zaman yönetimi ve sınavdan
önce - sonra yapılacaklar üzerine konuşuldu.

Bodrum Belediye Başkanı Tamer Mandalinci,
seminerlerle ilgili yaptığı açıklamada şunları
söyledi:

“Gençlerimizin eğitim hayatında önemli bir yere
sahip olan sınav dönemlerinde artan kaygılarını en
aza indirebilmek hedefiyle seminerler düzenliyoruz.
Onların bu yolculukta özgüvenli adımlar atmalarını
sağlamak en büyük hedefimiz. Bu nedenle Bodrum
Belediyesi olarak ortaokul ve lise son sınıf
öğrencilerimize yönelik ‘Sınav Kaygısı’ konulu
psikoeğitim seminerini Turgutreis’ten başlatıyoruz.
Sınava hazırlanan öğrencilerin bu süreçte yanlarında
olmak ve özgüvenlerinin yüksek olmasını sağlamak
için elimizden geleni yapacağız. Eğitimde fırsat
eşitliğini önceleyen bakış açımızla Bodrum
Belediyesi olarak tüm öğrencilerin her zaman
yanında olmaya devam edeceğiz.”

Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, birinci yıl sunumunda
ülkemizde yaşanan tüm gelişmelere
rağmen hedeflerinden hiç sapmadıklarını
söyledi. Başkan Aras; “1 yılda
koyduğumuz hedeflere ulaştık. Göreve
başladığımız andan itibaren Muğla’mız
için büyük düşünmemiz gerekiyordu ve
öyle yaptık. Muğla gibi bir kentin bütçesi
büyük düşünmeye uygun olmalıydı.
İstanbul’un yüzölçüm olarak 3 katı
büyüklüğünde olan bir kentte yaşıyoruz.
Muğla’nın yaz nüfusu yerleşik nüfusunun
7 katı oluyor. Bu nedenlerle göreve
geldiğimizde yaklaşık 10 milyar TL olan
bütçemizi 24 Milyara çıkardık. Yatırım
bütçemizi yüzde 30 arttırdık.
Belediyemizin Sosyal Güvenlik
Kurumu’na borcu yok. İller Bankası’na
ise sadece 13 Milyon TL borcu var” dedi.

Turizm kentiyiz
Sosyal yardımların yüzde 170

artırıldığını dile getiren Başkan Aras,
“Ekonomik olarak asgari ücretin açlık
sınırının altında olduğu dönemlerden
geçiyoruz. Sosyal yardımlarımızı yüzde
170 arttırdık. Muğla’mızı dörde böldük.
İlçe hizmetleri daire başkanlıklarımız ile
kararları yerinden alıyoruz. 

Turizm kentiyiz, bir yıl içerisinde
önemli adımlar attık. Örneğin Fransa’da
Okyanus Konferansında Muğla’yı
tanıttık. Ayrıca Okyanus Konferansının
ön toplantısı Muğla’mızda yapılacak.
Kadın Aile Dairemizi kurduk ve ülkemiz
en önemli sorunlarından biri olan
toplumsal eşitlik konusunda önemli
çalışmalar yapıyoruz. Akıllı Şehirler,
İklim Değişikliği, Afet İşleri, MUKAŞ’ı,
Denizcilik Hizmetleri AŞ’yi kurduk.”
İfadelerini kullandı.

Başkan Aras, 13 ilçede son bir yılda
yapılan 213 bin metrelik yol yapım
çalışmalarını, alt ve üstyapı çalışmalarını
değerlendirdi. Başkan Aras, yol yapım
çalışmalarının yatırımlarının artarak

devam edeceğini kaydetti. Ulaşımı daha
yaygın ve konforlu hale getirdiklerini de
kaydeden Başkan Aras, “Otogarlarımızda
yenileme ve bakım yapıyoruz. Yeni
aldığımız otobüsler ile ulaşım filomuzu
güçlendiriyoruz. Menteşe ve Milas
ilçelerimizde kamyon ve kamyonetler
için özel garaj alanı tahsis ettik.
Denizlerimizi doğrudan katılım ve
işbirliğiyle yönetmek için Muttaş
Denizcilik Hizmet A.Ş’yi kurduk.
Fethiye ve Rodos arasında deniz otobüsü
seferlerine başlıyoruz.” diye konuştu.

MUSKİ bütçesi arttı
MUSKİ’nin yıllardır devam eden

kronikleşmiş sorunları çözdüğünü
söyleyen Başkan Aras, “MUSKİ
bütçesini yüzde 86 arttırdık. MUSKİ’ye
kaynak yaratıyoruz. Temiz su ve atık su
altyapısındaki acil ihtiyaçları hızla
karşıladık. MUSKİ’de teknik çalışan
sayısını arttırdık. MUSKİ’nin çağrı
merkezini kurarak vatandaşların
sorunlarına anlık çözümler üretiyoruz.
Yeni su kaynaklarının sisteme dâhil

edilmesi için çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Bodrum’un en büyük
sorunu olan ana isale hatlarını
değiştiriyoruz. 1 milyar TL’yi bulan
yatırım maliyeti ile arızalı içme suyu
hatlarının yenileme çalışmalarına
başladık.” dedi.

“Üreticinin Yanındayız”
Tohumdan hasada, aşıdan yeme

kadar tarımın ve besiciliğin her
aşamasında üreticilerin yanında
olduklarını dile getiren Başkan Aras
sözlerini şöyle sürdürdü:
“Kooperatiflerimizi tek çatı altında
topladık. Tarım Kart uygulamasını hayata
geçirerek üreticilerimize gübre, mazot ve
tohum alımlarında destek sağlayacağız.
Kırsal kalkınmayı sağlamak ve
kooperatifçiliği desteklemek için
Fethiye’de Şarap Üretim Tesisimizi
hayata geçiriyoruz. Her Kapıda Bir Fidan
Projesi ile 110 bin meyve fidanı dağıttık.
Yerel Tohum Merkezi’mizde bulunan
980 çeşit yerel tohumu halkımıza ücretsiz
dağıtıyoruz.”  

Her türlü afete karşı hazırlık yapmayı
sürdürdüklerini vurgulayan Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı, “1 No’lu
hizmet binamızı depreme dayanıksız
olduğu için yıktık. Oraya yapılması
gereken projeyi vatandaşlarımıza
soracağız. Deprem ve afetlere karşı
önlem almak için 13 ilçemizde
koordinasyon toplantıları gerçekleştirdik.
Hizmet binalarımızda deprem risk analizi
ölçümlerini sürdürüyoruz. Bodrum’a
modern bir itfaiye binası kazandırdık.
Kavaklıdere ve Marmaris ilçemize de
itfaiye binaları yapmak için
çalışmalarımıza başladık.” ifadelerini
kullandı.

Her alanda ailelerin yanında
olduklarını belirten Başkan Ahmet Aras,
Yatağan, Ortaca’da Gündüz Bakımevleri
açtıklarını Seydikemer’de de açacaklarını
belirtti. Başkan Aras; “Öğrencilerimize
ulaşımı 1 TL yaptık. Bizim için en önemli
projelerinden biriydi. Bunun yanı sıra
barınma sorununu çözmeye yönelik ilk
adımımız olan Gençlik Evi’ni 19
Mayıs’ta Seydikemer’de açıyoruz.”

Kıyı Ege dayanışmayla büyüyor

Bodrum’da öğrencilere psikoeğitim

Koyduğumuz tüm
hedeflere ulaştık

Milas Belediyesi Çocuk 
Oyun Evi’ne kayıt başladı

Milas Belediyesi bünyesinde
faaliyetlerini gerçekleştiren ve
çocuklara eğlenerek öğrenme imkanı
sunan Çocuk Oyun Evi’ne 2025-2026
Eğitim Öğretim dönemi için ön kayıt
başvuruları başladı. Çocukların
zihinsel, bedensel, fiziksel ve sosyal
gelişimlerine katkı sunmak amacıyla
hizmet veren Çocuk Oyun Evi yeni
dönem öğrencilerini bekliyor. Sabah,
öğle ve ikindi olmak üzere üç farklı
zaman diliminde diyetisyen eşliğinde
hazırlanan besleyici öğünlerin yer
aldığı Çocuk Oyun Evi’nde eğlenerek
öğrenme ilkesinden yola çıkılarak tam
gün hizmet veriliyor.

Menteşe’de mahalle afet 
gönüllüsü eğitimleri 

Menteşe Belediyesi’nin, Muğla MAG–
AMEDER iş birliğiyle gerçekleştirdiği
Mahalle Afet Gönüllüsü (MAG)
eğitimleri başladı. Eğitimler, teorik ve
uygulamalı olmak üzere iki aşamada
düzenleniyor. Her mahallede afetlere
karşı gönüllü yapı oluşturmayı
hedefleyen Menteşe Belediyesi,
eğitimlerle gönüllülere afet farkındalığı,
ilk yardım ve yangın söndürme gibi
konularda bilgi kazandırıyor. Muğla
MAG–AMEDER eğitmenleri tarafından
verilen eğitimlerin ilk aşamasında;
“MAG nedir?”, MAG gönüllülük yapısı
ve çalışma prensipleri, afet farkındalık
eğitimi, afette haberleşme ve
haberleşmenin önemi, afet psikolojisi,
temel yangın bilgisi, afet öncesi ve
sonrası yangın tehlikeleri, yangında
güvenlik, karanlıkta ve duman içinde
hareket etme yöntemleri, yangın
söndürme cihazlarının tanıtımı, yangına
karşı pasif ve aktif müdahale, temel
bina yapıları, bina yıkım şekilleri ve
arama-kurtarma temel bilgileri  a-
kurtarma eğitimleriyle devam edecek.
Eğitimlerin sonunda katılımcılara
“Mahalle Afet Gönüllüsü” (MAG)
belgeleri verilecek.

Ortaca  Bilim Şenliği 
büyük beğeni topladı

Muğla'nın Ortaca ilçesinde
Kaymakamlık öncülüğünde
düzenlenen Bilim Şenliği, öğrenci
projelerinin sergilendiği renkli ve
öğretici bir etkinliğe sahne oldu.
Ortaca Belediye Başkanı Evren
Tezcan da şenliği ziyaret ederek
öğrencilerin çalışmalarını inceledi.
Gençlerin farklı alanlarda ortaya
koyduğu projeler büyük beğeni
toplarken, Başkan Tezcan her birinin
özgünlük ve yaratıcılık açısından
dikkat çekici olduğunu vurguladı.
Öğrencilerin bilimsel düşünceye ve
araştırmaya olan katkısını takdirle
karşıladıklarını belirten Ortaca
Belediye Başkanı Evren Tezcan,
şunları söyledi: “Ortaca
Kaymakamlığımız tarafından
düzenlenen Bilim Şenliği’ne katılım
sağladık. Öğrencilerimizin emek
vererek hazırladığı birbirinden değerli
projeleri inceledik. Her biri farklı bir
bakış açısıyla hazırlanmış yaratıcı ve
özgün çalışmalardı. Bilime,
araştırmaya ve yenilikçiliğe olan
ilgileriyle bizlere gurur veren tüm
gençlerimizi emeklerinden dolayı
teşekkür ediyorum.”  
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Eşki: Zor bir

dönemden

geçiyoruz

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki ise ev sahipliği yaptıkları toplan-

tıda birlik ve dayanışmanın belediyelerin en büyük gücü olduğunun al-

tını çizdi. Eşki,"Ülkemizin içinden geçtiği bu zorlu süreçte, Kıyı Ege

Belediyeler Birliği gibi oluşumlara büyük görevler düşüyor. Halkımıza

hizmet sunarken, aynı zamanda belediye çalışanlarına ve bürokratlara

yalnız olmadıklarını hissettirmemiz gerekiyor. Türkiye'nin bir Afrika

ülkesi olmayacağını; Atatürk'ün hedef gösterdiği muasır medeniyetler

seviyesine doğru ilerleyeceğini, doğru işlerle göstereceğiz" dedi. 

Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras “1 Yılı
Değerlendirme ve Bilgilendirme Toplantısı”nda önemli projelere imza attıklarını ifade etti



Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu’nun
öncülüğünde Aydınlı çocukların
gelişimlerine destek olmak amacıyla
başlatılan ‘Yaratıcı Drama Atölyesi’
etkinliği devam ediyor. Çocuklar
atölye ile hem iletişim becerilerini
geliştiriyor hem de kendilerini ifade
etmenin eğlenceli yolları ile
tanışıyor.

Başkana teşekkür ettiler
Başkan Çerçioğlu tarafından

Aydın’da yaşayan çocukları kültür ve
sanat etkinlikleri ile buluşturmak için
başlatılan çalışmalar sürüyor. İlk
günden bu yana çocuklar tarafından
ilgiyle karşılanan ‘Yaratıcı Drama
Atölyesi’ etkinliği ile minik sanatçılar
hem özgüvenlerini geliştiriyor hem
de kendilerini özgürce ifade etmeyi
öğreniyor. Aydın Büyükşehir
Belediyesi Şehir Tiyatroları’nın usta
oyuncuları tarafından verilen

eğitimler çocukların dikkat, algılama,
dinleme, konuşma, beden dilini
kullanma ve yorumlama gibi iletişim
becerilerini geliştirmelerine de katkı

sağlıyor. Yaratıcı Drama Atölyesi ile
çocuklarının sanata olan ilgisinin
arttığını, kendilerini daha güçlü bir
şekilde anlatabilmeye başladığını

belirten veliler, Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’na teşekkür etti.

n BU BİR İLANDIR

Aydın’da yaşayan çocuklara
ve gençlere yönelik
gerçekleştirilen etkinlikler
Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu’nun
öncülüğünde devam ediyor.
Büyükşehir Belediyesi
tarafından yapılan etkinlikler
çocukların ve gençlerin
gelişimine destek oluyor.
Büyükşehir Belediyesi
tarafından futboldan baleye, telli
çalgılardan halk oyunlarına
kadar birçok farklı branşta
başlatılan eğitimler sürüyor. Güz
dönemi etkinlikleri kapsamında
düzenlenen eğitimler
çocuklardan ve gençlerden
yoğun ilgi görüyor.

Uzmanlar eğitimde
Aydınlı çocukların ve

gençlerin sanatla tanışması,
yeteneklerini keşfetmesi için
başlatılan gitar eğitimleri
sürüyor. Eğitimler ile müziğin
en güzel tonları Büyükşehir
Belediyesi Kültür
Merkezleri’nden yükseliyor.
Büyükşehir Belediyesi’nin
uzman personelleri ve başarılı
sanatçıları tarafından verilen
eğitimler ile Aydınlı miniklerin
müziğe olan ilgisi arttırılırken
temel müzik bilgisi edinmeleri

de sağlanıyor. Geleceğin
gitaristleri, Büyükşehir
Belediyesi Kültür
Merkezleri’nde yetişiyor.

Etkinlikler sürecek
Aydın Büyükşehir Belediye

Başkanı Özlem Çerçioğlu,
Aydın’da yaşayan her yaştan
vatandaş için düzenlenen
etkinliklerin devam edeceğini
belirterek, “Büyükşehir
Belediyesi tarafından her yaştan
hemşehrimiz için
düzenlediğimiz etkinliklerimize
devam ediyoruz. Kültür

Merkezlerimizde
gerçekleştirilen eğitimlerimiz ile
çocuklarımızın ve gençlerimizin
gelişimlerine destek oluyor,
kültür, sanat ve spor ile
tanışmalarını sağlıyoruz.
Hemşehrilerimizin yanlarında
olmaya devam edecek,
çalışmalarımızı sürdüreceğiz”
ifadelerini kullandı. Ücretsiz
olarak düzenlenen eğitimlerden
memnuniyet duyduklarını
belirten veliler, Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu’na teşekkür
etti. n BU BİR İLANDIR

Çocuklar yaratıcı drama 
ile kendilerini ifade ediyor

Başkan Çerçioğlu minik
sporcuların yanında

Geleceğin sanatçıları
Aydın’dan çıkacak

Hem sosyalleşiyorlar
hem keman öğreniyorlar

Aydın Büyükşehir Belediyesi güz
dönemi etkinlikleri Aydınlı çocukların
fiziksel ve zihinsel gelişimlerine destek
olmaya devam ediyor. Büyükşehir
Belediyesi tarafından baleden
satranca, masa tenisinden telli
çalgılara kadar birçok farklı branşta
başlatılan eğitimler sürüyor. Güz
dönemi etkinlikleri kapsamında
düzenlenen eğitimler veliler tarafından
da büyük beğeniyle karşılanıyor.
Çocukların sanatsal ve kültürel
gelişimlerini desteklemek amacıyla
başlatılan keman eğitimleri sürüyor. 

Büyükşehir Belediyesi’nin uzman
personelleri ve başarılı sanatçıları
tarafından verilen eğitimlerde çocuklar
sosyalleşme imkanı da buluyor.
Eğitimler ile Aydınlı miniklerin müziğe
olan ilgisi arttırılırken temel müzik
bilgisi edinmeleri de sağlanıyor.
Geleceğin keman virtüözleri, Aydın
Büyükşehir Belediyesi tarafından
verilen eğitimler ile yetişiyor. Ücretsiz
olarak düzenlenen eğitimlerden
memnuniyet duyduklarını belirten
veliler, Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür
etti.n BU BİR İLANDIR

Aydın’da güz dönemi
etkinlikleri sürüyor

Çocukların sağlıklı gelişimine katkı
sağlamak amacıyla Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu
tarafından başlatılan güz dönemi
etkinlikleri devam ediyor. Etkinlikler
kapsamında çocuklara futboldan
satranca, baleden enstrümantal
çalgılara kadar onlarca farklı branşta
eğitimler veriliyor.

Büyükşehir Belediyesi tarafından
çocuklara yönelik başlatılan cimnastik
eğitimleri devam ediyor. Büyükşehir
Belediyesi Kültür Merkezleri’nde
gerçekleştirilen eğitimler ile çocukların
fiziksel ve zihinsel gelişimine destek
olunuyor. Eğitimler çocukların denge,
kuvvet, esneklik ve el-göz
koordinasyonu gibi temel motor
becerilerini geliştirirken
sosyalleşmelerine ve iletişim
becerilerinin artmasına da olanak
tanıyor. Hayata getirdiği proje ve
çalışmalar ile her yaştan vatandaşın
yanında olan Başkan Çerçioğlu’nun
çalışmaları ebeveynlerden de tam not
alıyor. Çocuklarının yeni yetenekler
kazanmasından ve sporla
tanışmasından memnuniyet
duyduklarını belirten veliler, Başkan
Çerçioğlu’na teşekkür etti.
n BU BİR İLANDIR
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Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu tarafından
Aydınlı çocukların bedensel ve zi-
hinsel gelişimlerini desteklemek için
gerçekleştirilen etkinlikler devam
ediyor. Hayata geçirdiği proje ve
çalışmalar ile her yaştan vatandaşın
yanında olan Başkan Çerçioğlu, gele-
ceğin sporcularına desteklerini
sürdürüyor. Büyükşehir Belediyesi
tarafından çocukların sporla tanış-
maları, fiziksel ve zihinsel gelişim-
lerinin desteklenmesi için
gerçekleştirilen etkinlikler büyük ilgi
görüyor.

Büyükşehir Belediyesi tarafından
gerçekleştirilen masa tenisi
kurslarında genç sporcular uzman
antrenörler eşliğinde temel teknikleri

öğreniyor, motor becerilerini
geliştirirken stratejik düşünme be-
cerisini de ediniyor. Minikler, masa
tenisinde yeteneklerini geliştirmenin
yanında disiplin konusunda da eğitim
alıyorlar.

Her yaştan sporcunun yanında ol-
maya devam edeceklerini belirten
Başkan Çerçioğlu, “Spor, çocuk-
larımızın gelişiminde büyük öneme
sahip. Büyükşehir Belediyesi olarak
çocuklarımızın kültür ve sanatla
olduğu kadar sporla da iç içe yaşa-
maları, yeteneklerini erken yaşta
keşfederek kendilerini geliştirmeleri
için çalışmalarımıza devam ediyoruz.
Her yaştan sporcumuzun yanında ol-
mayı sürdüreceğiz” ifadelerini kul-
landı.  n BU BİR İLANDIR

Aydınlı çocukların ve gençlerin sanatla tanışması için Büyükşehir tarafından başlatılan
eğitimler sürüyor. Başkan Özlem Çerçioğlu, “Kültür Merkezlerimizde gerçekleştirilen
eğitimlerimiz ile çocuklarımızın ve gençlerimizin gelişimlerine destek oluyoruz” dedi



Manisa’nın en fazla nüfusa sahip
mahallesi olan Yunusemre İlçesi’ne
bağlı Muradiye Mahallesi’nde
yapılacak altyapı yatırımı için büyük
adım atıldı. 2 milyar TL’lik Dünya
Bankası kredisi ile hayata geçirilecek
yatırım kapsamında, ilk olarak 65
kilometre içme suyu, 65 kilometre
kanalizasyon ve 10 kilometre de
yağmur suyu hattı için ihaleye
çıkıldı.   Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek, “Muradiyeli
hemşehrilerimizin yaşadığı
mağduriyeti gidermek için elimizden
ne geliyorsa yapacağız. Yıllardır

ihmal edilen, adeta unutulan
Muradiye, artık hak ettiği
yatırımlarla anılan bir mahalle
olacak. Çok istediğim bir projeydi.
Bugün ihalesine çıkmanın
mutluluğunu yaşıyorum. Manisa için
çalışmaya ve çözüm üretmeye devam
edeceğiz” dedi. 

Dünya Bankası kredisi ile
Yunusemre Muradiye Mahallesi’nde
yapılacak altyapı dönüşümü için
ihale, Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdürlüğü
binasında düzenlendi. 13 firmanın
teklif verdiği ihale, şeffaflık
açısından canlı olarak yayınlandı.

Muradiye’nin altyapısının tamamen
yenileneceği proje kapsamında; 65
kilometre içme suyu, 65 kilometre
kanalizasyon ve 10 kilometre de
yağmur suyu hattı döşenecek.
Önümüzdeki aylarda proje içerisinde
yer alan atık su arıtma tesisi, içme
suyu deposu ve Kırkağaç Gelenbe
Mahallesi altyapı çalışması için de
ayrı ayrı ihaleye çıkılacak.  İhalede
alınan teklifler, ön değerlendirmenin
ardından onay için Dünya Bankası’na
gönderilecek. Dünya Bankası’nın
kararı ile ihale sonuçlarının
kesinleşmesinin ardından en kısa
sürede ilk kazma vurulacak.  

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, kamusal alanların
daha nitelikli hale getirilmesi amacıyla
İzmirlilerle birlikte katılımcı
belediyecilik anlayışıyla başlatılan
Güzel İzmir Hareketi kapsamında
düzenlenen panele katıldı. Kemeraltı
Çarşısı Havra Sokağı’nda yer alan
Tarihi Akın Pasajı’ndaki “Güzel İzmir
Hareketi Büyüyor, Kente Yayılıyor”
panelinde üniversite öğrencileri,
tasarımcılar, şehir plancıları, yerel
yönetim temsilcileri ve bürokratlar
buluştu. Şehir Plancısı Ali Faruk
Göksu’nun moderatörlüğünde yapılan
panelde Güzel İzmir Hareketi
Koordinatörü Esra Yılmaz Keskin de
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
iştiraki Egeşehir AŞ bünyesinde
geliştirilen proje hakkında bilgi verdi.
Etkinlikte katılımcılar arasında fikir
alışverişinde de bulunuldu. Panelde
konuşan İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, katılımcı
yönetim anlayışının önemine dikkat
çekerek “Katılımcılığı pek çok alanda
sağlamamız lazım. Bir birim kurduk. O
birim kendisine Güzel İzmir Hareketi
adını verdi. İzmir’in kamusal
alanlarının tasarımında başta konuyla

ilgili olan genç arkadaşlarımız olmak
üzere gönüllü herkesin katılımını
sağlayan bir sistem kuralım istedik.
İzmir’imizi beraberce tasarlamak üzere
yola çıktık” dedi.

Gizli hazineler var
Panelin özellikle Kemeraltı’nda

Tarihi Akın Pasajı’nda yapıldığını
belirten Tugay, “Burası belediyenin
TARKEM ile beraber restore ettiği ve
tekrar kullanıma açtığı bir alan. Agora,
Kadifekale gibi alanların yakınında
olan, Tarihi Liman Bölgesi denen
bölge, içinde gizli hazineler
barındırıyor. Tekrar kullanıma
kazandırılmayı bekleyen pek çok alan
var burada.  Tarihi ve kültürel mirasa
vurgu yapmak için bu toplantıyı
burada yapmak istedik. Bizim
İzmir’e dair hayalimizde tarihten,
köklerinden gelen zenginliği,
gücü tasarımla buluşturmak var”
diye konuştu.     

Güzel İzmir
Hareketi
kapsamında
şimdiye kadar
pek çok
proje, fikir

geliştirildiğini, bazılarında uygulamaya
geçildiğini, bazılarında ilk adımların
atıldığını belirten Tugay, Karabağlar
Cevdet Güçlüer İlkokulu ve Yunus
Emre Ortaokulu çevresinde
gerçekleştirilen çalışmayı örnek
gösterdi. Tugay, bölgede daha güvenli
bir ortam yaratıldığını ve daha estetik
bir görünüm elde edildiğini belirterek
“Aynı zamanda arabaların rastgele
park ettiği, adeta izbe halinde sokak
çocukların ve ailelerin kullanabildiği
yayalaşmış bir oyun sokağı haline
getirildi. Şu an Çiğli’de bir çalışma
sürüyor. Bunun gibi kentin özellikle dış
mahallelerinde ihmal edilmiş alanlarda
benzer kamusal alan tasarımları
yapacağız. 16-19 Mayıs tarihleri

arasında dört ilçemizde kamusal
alanlarda özgürce fikirsel tasarım
geliştirilmesi için küçük bir maraton
gerçekleştireceğiz. Gençlerimizle

birlikte bunu yapacağız. Seferihisar,
Çeşme, Karaburun ve Foça ilk etap

için düşündüğümüz ilçeler.
Turistik bölgeler olduğu
için yapacağımız hızlı bir
çalışmayla sezon

öncesinde uygulama
yapabiliriz” dedi.

Manisa’nın altyapısı için 
2 milyar TL’lik dev yatırım

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel,
ilçedeki minibüsçü esnafıyla gerçekleştirdiği
kahvaltılı toplantıda tarihi bir müjde verdi.
Başkan Günel, Kadınlar Denizi son durakta
kapsamlı yenileme çalışması başlatılacağını
duyurdu. Bu hamleyle durak, modern bir
görünüme kavuşarak hem esnafın hem de
yolcuların yaşam kalitesini artıracak.
Belediye Meclis üyelerinin de katıldığı
toplantıda, Başkan  Günel, minibüs
şoförlerinin yanında olduklarını vurguladı. 

Kuşadası’nda
minibüsçülere müjde

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent
Nuri Çavuşoğlu ve beraberindeki teknik
heyet, İspanya’ya giderek farklı şehirlerdeki
ulaşım ve trafik uygulamalarını yerinde
inceleyerek alanında uzman kişilerle bilgi
alışverişinde bulundu. Barselona, Granada
ve Valencia şehirlerini kapsayan teknik
ziyaret programı kapsamında, toplu taşıma
sistemleri, trafik kontrol merkezleri ve
sürdürülebilir ulaşım uygulamaları hakkında
kapsamlı incelemeler gerçekleştirildi. 

Denizli Belediyesi
İspanya’da keşifte

������������������������������������������������������������
������

6 Mayıs 2025 Salı

5 Mayıs 2025 Pazartesi

164

������������������������������������������������������������
������

Güzel İzmir
Hareketi büyüyor

Güzel İzmir
Hareketi büyüyor

Güzel İzmir
Hareketi büyüyor

Güzel İzmir
Hareketi büyüyor

Güzel İzmir
Hareketi büyüyor

Güzel İzmir
Hareketi büyüyor

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay’ın katılımcı belediyecilik anlayışıyla

İzmirlilerin kamusal alanlardan daha nitelikli ve
daha güvenli bir şekilde faydalanabilmeleri için

başlattığı Güzel İzmir Hareketi sürüyor
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay’ın katılımcı belediyecilik anlayışıyla

İzmirlilerin kamusal alanlardan daha nitelikli ve
daha güvenli bir şekilde faydalanabilmeleri için

başlattığı Güzel İzmir Hareketi sürüyor

Güzel İzmir Hareketi nedir?
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay,  kamusal alanların
İzmirlilerin isteği doğrultusunda daha
nitelikli bir yapıya dönüşmesi için Güzel
İzmir Hareketi'ni başlattı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi önderliğinde,
mahalle sakinleri, yerel yönetimler,
sivil toplum kuruluşları, üniversiteler,
tasarımcılar, gençler ve İzmirlilerin
katılımıyla kolektif çabanın hayata
geçirilmesi amaçlandı.

‘İzmir’i Birlikte Güzelleştirelim” an-
layışının temelde olduğu proje; İzmir’in
hem kentsel hem de kırsal kamusal
alanlarını kapsayacak. Hareket, 8 ana
tematik eylem üzerinden ilerleyecek.
Bunlar; kentsel buluşma noktaları, can-
lanan sokaklar, davetkar parklar/ yeşil
alanlar, yeni nesil pazar yerleri, kıyı-
köşe kentsel yüzeyler, keyifli sosyal
mekanlar, kentsel bellek noktaları,
güvenli okul çevreleri olarak belirlendi.

İlk proje uygulaması Güvenli Okul
Çevreleri teması kapsamında Karabağlar
Cevdet Güçlüer İlkokulu ve Yunus Emre
Ortaokulu çevresinde gerçekleştirildi.
Güvenli okul çevresi oluşturuldu ve
4238 sokak yayalaştırılarak
oyun sokağına
dönüştürüldü. 4237 ve
4239 sokaklar tek yöne
çevrilerek okul çıkışları
rahatlatıldı ve trafik
yavaşlatıldı. Sırrı Atalay
Caddesi’ndeki okul ana giriş
aksı yaya alanı genişletildi. Sabit
bekleyen manav kamyonu gibi büyük
taşıtlar kaldırıldı. Okul çevresi araç park-
lanması önlendi. Peyzaj ve oturma birim-

leriyle kamusal kullanım artırıldı.  Dav-
etkar Parklar / Yeşil Alanlar teması kap-
samında, Ballıkuyu Park Projesi için
düzenlenen “Ballıkuyu - Küçük Varyantı

Birlikte Tasarlıyoruz” Anne-Çocuk
Katılımcı Tasarım Atölyesi’yle

Ballıkuyu’da yaşayan yurt-
taşlarla bir araya gelindi. Ma-
halleliye nasıl bir park
istedikleri soruldu ve elde

edilen veriler tasarımda
dikkate alındı. Güvenli Okul

Çevreleri ve Davetkar Parklar /
Yeşil Alanlar temaları kapsamında Çiğli

Şirintepe Mahallesi Güzeltepe İlkokulu
çevresindeki projenin yerinde uygula-
ması da en kısa sürede tamamlanacak.

Neler 

yapıldı?



Konak Belediyesi, Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu’nun
hedeflediği ‘Adil Kent, Eşit
Yurttaş’ ilkesinden hareketle,
özellikle çocukların eşit şartlarda
eğitim kaynaklarından
yararlanabilmesi için
çalışmalarına devam ediyor. Bu
kapsamda son olarak Beştepeler
Sosyal Tesisleri’nde, çocuklara
yönelik kurslara katılan 20
öğrenci, Kontak Yenilikçi
Öğrenme Merkezi’ni ziyaret etti.
Eğlenceli olduğu kadar öğretici
de olan keşif gezisinde çocuklar,
Astronom Kenan Seyfi
rehberliğinde bilime ve uzaya dair

bilgiler edindi. Astronomi
atölyesine katılan çocuklar
uzayda yaşamın nasıl oluştuğunu
konu alan filmi planetaryumda
izledi. 

Çocuklar için varız
Filmin ardından ise merak

ettikleri soruları yönelten
çocuklar,  uzay bilimlerinden
günümüz teknolojilerine kadar
pek çok bilgiyi eğlenerek öğrendi.
Öte yandan çocuklar 1922 yılında
yapılan ve geçmişte de eğitim
kurumu olarak işlev gören bina
hakkında bilgi aldı.

Kentimiz İzmir Derneği

işbirliğiyle hayata geçirilen
merkezin çocukların hayal
kurabileceği, keşfedebileceği ve
kendilerini özgürce ifade
edebilecekleri bir alan olduğunun
altını çizen Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu,
“Fırsat eşitliği anlayışıyla
çıktığımız yolda, Konak’ta her
çocuğunun bilime, sanata,
teknolojiye erişimini sağlamak en
temel önceliklerimizden biri.
Konak’ta çocuklarımızın hayal
gücünü geliştirmek ve yeni
dünyalarla tanıştırmak için
çalışmaya devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı.

Bornova Belediyesi Kadın ve
Aile Hizmetleri Müdürlüğü
tarafından hazırlanan Yerel
Eşitlik Eylem Planı, Dramalılar
Köşkü’nde düzenlenen sunumla
tüm belediye müdürlüklerine
tanıtıldı. Sunumda, planın önemi,
hedefleri, uygulanacak faaliyet
alanları ve önümüzdeki süreçte
yapılacak ortak çalışmalar
hakkında kapsamlı bilgi verildi.
Toplumsal cinsiyet eşitliğinin
yalnızca bir hedef değil, Bornova
Belediyesi’nin tüm faaliyet
alanlarında temel bir yaklaşım
olması amacıyla, Kadın ve Aile
Hizmetleri Müdürlüğü
koordinasyonunda tüm birimlerin
çalışmalarına eşitlik perspektifi
entegre edilecek. Böylece
Bornova’da eşitlik, yalnızca
projelerde değil, kurum
kültürünün tamamında
yaşatılacak ve ilçede ana akım
bir politika haline getirilecek.

Eşitliğin demokrasi ve
adaletin temel şartı olduğunu
ifade eden Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, "
Bornova’da kadınların,

çocukların, gençlerin ve tüm
bireylerin eşit fırsatlara sahip
olduğu bir yaşamı kurmak için
kararlıyız. Yerel Eşitlik Eylem
Planı, bu anlayışla attığımız
somut bir adımdır. Eşitlik artık

Bornova Belediyesi'nin yalnızca
bir projesi değil, çalışma
anlayışımızın ayrılmaz bir
parçası olacak. Hep birlikte, daha
adil ve kapsayıcı bir Bornova’yı
inşa edeceğiz" diye konuştu.

Konaklı minikler uzayda!

Bornova’da eşitlik 
için güçlü adımlar

Bayraklı'dan dev
sağlık hizmeti

Bayraklı Belediyesi, sağlık alanındaki
çalışmalarıyla fark yaratmaya devam
ediyor. Belediyenin sağlık evleri bu
kapsamda son bir yılda 21 bin 848
vatandaşa ücretsiz sağlık hizmeti verdi.
Özel sağlık kuruluşlarını aratmayan
kalitesiyle randevu sistemiyle çalışan
Sağlık Evleri'nin hizmetleri
vatandaşların takdirini topluyor.
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal,
“Toplum sağlığını önemsiyoruz ve bu
doğrultuda çalışmaya, hizmet
üretmeye devam edeceğiz” dedi. 
Adalet ve 75. Yıl mahallelerindeki
sağlık evleri ile toplamda 7 üniteye
sahip diş tedavi merkezlerinde ücretsiz
sağlık hizmeti veriliyor. Hafta içi her
gün, randevu sistemiyle çalışan
merkezlerde; 1 doktor, 7 diş hekimi, 3
hemşire, 1 ebe, 2 acil tıp teknisyeni, 1
fizyoterapist, 1 sağlık memuru ve 4
sağlık teknikeri görev yapıyor.  Bu
kapsamda son bir yılda 4 bin 34 kişi
polikliniklerden muayene ve pansuman
hizmeti aldı, 15 bin 228 kişi ağız ve diş
sağlığı hizmetlerinden yararlandı. Hasta
nakil hizmetinde bin 200 kişiye
ulaşılırken, evde sağlıkta bin 44 kişiye
hizmet verildi. 

Yiğit’e bir destek de
CHP Grubu’ndan 

TMMOB İKK sözcüsü Aykut
Akdemir’in parti suçu işlediğini iddia
ettiği Balçova Belediye Başkanı Onur
Yiğit’e CHP İl Başkanı Şenol Aslanoğlu
ve ilçe belediye başkanlarının ardından
bir destek de Balçova Belediye Meclisi
CHP Grubu’ndan geldi.  CHP Grubu,
“Belediye Başkanımız sahipsiz
değildir” dedi. İlçe Başkanı Murat
Aküzüm, CHP İlçe yöneticileri ve
üyeleri ile Tüm Yerel-Sen 2 Nolu Şube
Yönetim Kurulu üyeleri de açıklamaya
destek verdi. Grup Sözcüsü Korcan
Uçman tarafından yapılan açıklamada
özetle şu ifadeler yer aldı: 
“Sorunun çözümü için yaklaşık bir yıllık
görev sürecinde canla, başla çalışan,
defalarca Ankara’ya giderek hak
sahipleri için mücadele veren belediye
Başkanımız Onur Yiğit’in, sürece katkı
koyanlara teşekkür etmesi sebebiyle
parti suçu işlediği iddia edildi. Balçova
Belediye Meclisi CHP Grubu olarak
TMMOB İl Koordinasyon Kurulu’nun
yaptığı  açıklamayı kınıyoruz. İlçenin
dinamiklerini,  yıllardır yaşanan sorunun
yarattığı mağduriyeti bilmeyenleri,
özenli açıklamaya davet ediyoruz,
başkanımız sahipsiz değildir.” 
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Bornova Belediyesi, toplumsal cinsiyet eşitliğini güçlendirmek amacıyla hazırladığı Yerel
Eşitlik Eylem Planı’nı  müdürlüklere tanıttı. Başkan Eşki, “Eşitlik çalışma anlayışımız” dedi

Çocuklara geri dönüşüm bilinci kazandırmak amacıyla Karşıyaka Belediyesi tarafından
başlatılan ödüllü bitkisel atık yağ toplama kampanyasında mart ayının kazananı belli oldu 

Konak Belediyesi
eğitimde fırsat
eşitliğini gözeten
çalışmaları 
kapsamında
Beştepeler 
bölgesinden
çocuklar, Kontak
Yenilikçi Öğrenme
Merkezi’ni 
ziyaret etti

Karşıyakalı çocuklara çevre bilinci

Karşıyaka Belediyesi, çevre
bilincini erken yaşlarda geliştirmek
ve sürdürülebilir bir gelecek için
çocukları teşvik etmek amacıyla
başlattığı ödüllü bitkisel atık yağ
toplama kampanyasını sürdürüyor.
6-18 yaş grubundaki çocukların
katılımına açık olan kampanya, her
ay çevreye duyarlı genç bireyleri
ödüllendiriyor. Fatma Neşe Kaya
İlkokulu öğrencisi 9 yaşındaki
Kaan Kocaçınar, topladığı 12 kilo-
gram bitkisel atık yağ ile kampa-
nyada mart ayının birincisi oldu.
Başarısından dolayı Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal

tarafından ağırlanan Kaan Kocaçı-
nar’a, spor çantası, termos ve bar-
dak hediye edildi.

Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal, “Karşıyaka
Belediyesi olarak çevre bilincinin
çocuklara küçük yaşlardan itibaren
kazandırılması gerektiğine inanıy-
oruz. Bu kampanya sayesinde
çocuklarımız hem doğayı koru-
mayı öğreniyor hem de sorumluluk
duygusu geliştiriyor. Kaan gibi
çevre gönüllüsü çocuklarımızı
görmek bizlere de büyük umut
veriyor. Karşıyakamızı daha
yaşanabilir bir kent haline ge-

tirmek için 7’den 77’ye, hep bir-
likte çabalamaya devam edeceğiz”
diye konuştu.

Çocuklar için ödüllü kampa-
nyanın devam ettirilmesi plan-
lanıyor. Ay boyunca en fazla
bitkisel atık yağ toplayan çocuklar,
yine çeşitli hediyelerle ödül-
lendirilecek. Öte yandan,
Karşıyaka Belediyesi İklim
Değişikliği ve Sıfır Atık Müdür-
lüğü tarafından yürütülen çalış-
malar kapsamında, 5 litre ve üzeri
atık bitkisel yağı muhtarlıklara tes-
lim eden vatandaşlara da sıvı
sabun hediye ediliyor. 



İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin desteği ile
Bayındır Belediyesi tarafından
bu yıl 26’ncısı düzenlenen
Uluslararası Bayındır Çiçek
Festivali renkli görüntülere
sahne oldu. 

Katılım yüksekti
Bayındır Belediye Başkanı

Davut Sakarsu'nun ev
sahipliğinde düzenlenen açılış
töreni ve korteje; İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, İzmir
Büyükşehir Belediyesi eski
Başkanı Aziz Kocaoğlu, CHP
İzmir Milletvekilleri Sevda
Erdan Kılıç, Mahir Polat, Salih
Uzun, Rahmi Aşkın Türeli, CHP
İzmir İl Başkanı Şenol
Aslanoğlu, Bayındır
Kaymakamı Murat Mete,
Bayındır Çiçek Üreticileri
Tarımsal Kalkınma Kooperatifi
Başkanı Kadir İrdem, ilçe
belediye başkanları, İzmir
Büyükşehir Belediyesi
bürokratları, kamu kurum ve
kuruluşlarının temsilcileri, siyasi
parti temsilcileri, muhtarlar,
meclis üyeleri, üreticiler ve
yurttaşlar katıldı. 

Bando eşliğinde  düzenlenen

korteje, çiçek kızlar ve tahta
bacaklar renk katarken, Selçuk
Belediyesi'nin halk dansları
gösterisi ve Hırvat Klarnet
Dörtlüsü'nün konseri büyük ilgi
gördü.   

Festivalin açılış töreninde
konuşan İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, Küçük Menderes’in
Türkiye’nin en verimli
havzalarından biri olduğunu
belirterek, tarım geleneğinin çok
eskilere dayandığını belirtti.
Bayındır’ın Osmanlı
döneminden beri ülkeye çiçek
üretimi yaptığını belirten Başkan
Tugay, “Bayındır'da çiçekçilik
ilçenin en büyük gelir ve

istihdam kaynağına, sektörüne
dönüşmüş durumda. Çiçekçilik
bacasız bir sanayi gibi çalışıyor”
dedi. Kentin kalkınması için
çalıştıklarını kaydeden Tugay,
“Hizmetin bir ayağında
kentimizi kalkındırmak, bir
diğer ayağında ise kültürel
değerlerine sahip çıkmak var.
Bu yıl İzmir Enternasyonal
Fuarı’nın 94’üncüsünü,
Atatürk’ün talimatıyla başlayan
Bergama Kermesi’nin
88’incisini yapacağız. Kentin
dört bir köşesinde birçok
etkinlik yapmaya devam
ediyoruz” şeklinde konuştu.

Bayındır'da sektörün
yaklaşık 5 bin kişiye istihdam

sağladığını, yılda 150
milyondan fazla süs bitkisinin
yetiştirildiğini aktaran Başkan
Tugay, “Üretilen bitkiler,
kooperatifler aracılığıyla yurt
içinde ve yurt dışında
pazarlanıyor.  Bayındırlı
üreticilerimizin emekleri, hem
kentimizin ekonomisini hem
de dikildiği yerleri
güzelleştiriyor. Bu başarı
İzmir'in ve hepimizin
gururudur” diye konuştu.

Her köşesi hikaye
İzmir Ticaret Odası ve

Bayındır Belediyesi'nin
girişimiyle Sanayi ve Ticaret
Bakanlığı tarafından kurulan
“İzmir Bayındır Sera İhtisas
Organize Tarım Bölgesi”nin
altyapı çalışmalarının devam
ettiğini ifade eden Tugay,
Bayındır’ın her köşesinin ayrı
bir üretim hikâyesi
barındırdığını kaydetti. Tugay,
“Bayındır; tarım, hayvancılık,
meyve ve peyzaj ürünleri
üretiminde büyük kapasiteye
sahip, üretken ve çalışkan
insanların kenti. Üretimden
vazgeçmeyen çiftçilerimizle
Bayındır’ın ülke ekonomisinde
önemli bir yeri var” dedi.

Dikili’de Dünya Dans GünüSeferihisar Samos 
seferleri başlıyor
Seferihisar Samos 
seferleri başlıyor
Seferihisar Samos 
seferleri başlıyor
Seferihisar Samos 
seferleri başlıyor
Seferihisar Samos 
seferleri başlıyor

������������������������������������������������������������
������

6 Mayıs 2025 Salı

Bayındır’da her yıl geleneksel olarak düzenlenen Uluslararası Bayındır Çiçek Festivali’nde yine renkli
görüntüler vardı. İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay sektörün önemine dikkat çekti 

İzmir- Midilli
seferlerine bu yıl
Çeşme-Sakız seferlerini
de ekleyen İZDENİZ, İDO
iş birliği ile 17 Mayıs’ta
Seferihisar-Samos
seferlerine de başlıyor.
Seferihisar Teos Marina
içerisinden hareket edecek
gemiler, Samos Adası’nda Karlovasi
Limanı’na yanaşacak. Seferler, hava
koşullarına göre yaklaşık 1 saat sürecek.
Hafta sonu gidiş-geliş olarak düzenlenecek
Samos seferi biletleri ve Midilli, Sakız Adası
biletleri bilet.izdeniz.com.tr adresinden
alınabilecek. Kapı vizesi başvuruları da İZDENİZ
acenteye yapılacak. Yetişkinler için gidiş-dönüş
biletler 50 Euro olarak belirlendi. Seferihisar-
Samos tek yön 30 Euro oldu. 7-12 yaş aralığında
çocuklar için gidiş-dönüş 25 Euro, Seferihisar-
Samos tek yön ise 20 Euro. 
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İZKİTAP
Soykan ve
Ağırel ile
final yaptı

İzmir Büyükşehir Belediyesi ev sahipliğinde İZFAŞ ve
TACT Fuarcılık iş birliğiyle Kültürpark’ta düzenlenen
İZKİTAP-5. İzmir Kitap Fuarı kapılarını muhteşem bir
programla kapattı. 10 gün boyunca Türk edebiyatının
yüzlerce usta kalemini on binlerce İzmirliyle
buluşturan fuarın kapanışında usta gazeteciler Timur
Soykan ve Murat Ağırel, “Türkiye nereye gidiyor”
konulu söyleşiyle okurlarıyla buluştu. Kültürpark
Açıkhava’daki söyleşiyi İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, İZFAŞ Genel Müdürü
Tuğçe Cumalıoğlu ve çok sayıda İzmirli izledi.
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Çiçek dostluk demektir
Bayındır Belediye Başkanı Davut Sakarsu ise, “Çiçek sevgidir,

duygudur, barış, kardeşlik, dostluk demektir. Çiçek sevginin dilidir.
26. Uluslararası Bayındır Çiçek Festivali'mizin şimdiden ilçemize

hayırlı olmasını diliyorum. İzmir Büyükşehir Belediye Başkanımız Dr.
Cemil Tugay'a katkılarından dolayı teşekkür ediyorum” dedi. Bayındır
Çiçek Üreticileri Tarımsal Kalkınma Kooperatifi Başkanı Kadir İrdem,

“İlçemizi bu günlere taşıyan emekçi dostlarımıza çok teşekkür
ediyorum. En büyük değer emek. Bu alanda faaliyet gösterenlere her

türlü kolaylığı sağlamamız gerektiğine inanıyorum” dedi.

Dikili Belediyesi tarafından düzenlenen ve birbirinden
farklı grupların sahne aldığı Dünya Dans Günü,
rengarenk gösteriler ile kutlandı. Dikili Belediyesi Bando
Takımı eşliğinde Atatürk Meydanı’nda buluşarak tüm
dans toplulukları ile birlikte 75. Yıl Parkı’na
gerçekleştirilen yürüyüşe çok sayıda vatandaş ilgi
gösterdi. Dikili Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler
Müdürlüğü  bünyesinde düzenlenen kurslara katılan

kursiyerler ve misafir ekiplerin sergilediği Bale, Halk
Oyunları, Hip Hop, K-Pop, Belly Dance, Latin Dansları,
Tango, Vals, Işıklı Poi Dansı, Fiesta-Macarena ve Serbest
Danslar Finali gösterileri büyük bir alkış aldı. Coşkulu
kalabalığa seslenen Dikili Belediye Başkanı Adil Kırgöz, “
Dünya Dans Günü’nü kortejimizle, müziğimizle, sahnede
ışıldayan gösterilerimizle, her yaştan insanın coşkusuyla
kutladık Yaşasın Dans, Yaşasın Dayanışma!”dedi.
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